
Referat fra styremøte i SK 1911, mars 2023 

Tidspunkt: 08.03.2023. 

Geir Nesheim, Harald Furnes, Eivind Risting, Hans Otto Hauger, Alf Vederhus og Thore Roksvold 

deltok på møtet. 

Dagsorden:  

1. Referat fra styremøtet 18.10.2022 
Det er ikke kommet noen innsigelser mot referatet. Det er godkjent. 
 

2. Økonomi og medlemstall 
Harald orienterte om årsregnskapet for 2022, som er sendt til revisor for godkjenning. Det er 
gjort opp med et underskudd på om lag 5000 kroner. Klubben hadde i 2022 gode inntekter 
og store utgifter. Egenkapitalen er på om lag 300000 NOK. Geir nevnte at noe av 
egenkapitalen burde brukes til å utvikle elitespillere i klubben, sia vi har færre elitespillere nå 
enn tidligere. Noen har gått over til Offerspill, andre har holdt opp å spille aktivt for klubben.  

SK 1911 har 76 registrerte medlemmer, og 70 av disse har betalt. Kontingenten har 
vært uforandra de tre siste åra.  

Klubben har 31 aktive spillere med rating under mesternivå. Den har bare ni 
kvinnelige medlemmer. 16 medlemmer er over 65 år. Geir nevnte at det kunne være 
interessant å prøve lagkamp for seniorspillere. 
 

3. Generalforsamling 
SK 1911 har sitt årsmøte 13.03.2023. Årsrapport og sakspapirer vil foreligge før møtet. Etter 
møtet blir det som vanlig lynsjakkturnering. 
 

4. Klubbens aktiviteter  
Geir orienterte om behov og mulige tiltak på ulike fronter for å styrke aktiviteten og nivået i 
klubben. Det er stor oppslutning om skolesjakken i klubbens regi, noe som kan love godt for 
framtida. Det er behov for flere godkjente sjakkdommere blant klubbens medlemmer, og 
noen er for tida inne i et opplæringsprogram. 
 

5. Enkeltsaker  
Eivind talte for at klubben burde stille lag i E-cupen i Albania 30.09.–08.10.2023 bestående av 
unge elitespillere. Å delta i E-cupen vil virke motiverende. Det er tale om iallfall seks spillere 
til de seks borda det skal spilles på. Styret stilte seg positivt til forslaget, og vil utrede hvordan 
klubben kan støtte dette økonomisk.  
 

6. Eventuelt 
Alf tok opp at bare 14 spillere deltar i årets klubbmesterskap, mens 29 deltok i fjor, og 
oppfordra til å øke aktiviteten ved å mobilisere klubbens medlemmer til å delta på årets 
landsturnering, som foregår i Oslo. 
 

Thore Roksvold 

Referent 


